

請求發還刑事保證金聲請表

Application for Refund of the Criminal Bail

案號： 年度 字第 號 股別：

Case No.: year zhi No. Section:

聲請人姓名 Applicant Name	性別 Gender	出生年月日 Date of Birth	國民身分證統一編號/ 護照號碼/居留證號 National ID No./ Passport No./ Alien Resident Certificate No.	職業 Occupation
住 址 Address			電 話 Tel	備考 Remarks

聲 請 事 項
The Request

一、被告 因 年度 字第 號 一案，
曾 自 行
經 聲 請 人 代為 繳納刑事保證金新台幣 _____
經聲請人之 代為
元整，於 年 月 日准予具保在案。

1. Subject to Case year zhi No. ,
has personally
the defendant appointed the Applicant to
has caused the _____ of the Applicant to
pay the criminal bail in the amount of NT\$ _____.
the defendant was released on bail on [month] [date], [year].

二、該案業經 確定，具保責任業已免除，附具 字第
號刑事保證金收據影本一紙，請准將所繳納刑事保證金發還。

2. The Case has been affirmed by _____ . The bail bonds responsibility has been extinguished. Enclosed is the copy of the receipt of the criminal bail bonds zhi No. _____ .
Please grant the refund of the criminal bail bonds.

三、聲請人為：保證金繳款人 保證金繳款人之繼承人

3. The Applicant is: the payer of the bail bond the heir to the payer of the bail bond

四、聲請人並委任 _____ 代為領受。(附委任書)

4. The Applicant appoints _____ to receive the refund on his/her behalf. (Enclosed: Power of Attorney)

此 致
臺灣南投地方檢察署
TO
Taiwan Nantou District Prosecutors Office

聲請人 (簽名蓋章)
Applicant
(Signature/Stamp)

中 華 民 國 _____ 年 _____ 月 _____ 日
Date: (mm)/ (dd), (yyyy)

註記：一、本表免費供應，僅供對管轄檢察署聲請之用。

Note: 1. This free legal form can only be used for application in the Prosecutors Office with jurisdiction.

二、如聲請人親自具領，應將第四項刪除。

2. If the Applicant will receive the bail refund in person, disregard paragraph 4.